
Referat fra ekstraordinært afdelingsmøde RIgelvænget , omhandlende 
TDC fibernet 11/1-2024. 
 
12 lejemål, samt Kenneth Dietz og John Oxlade deltog. 
 
1. Valg af dirigent 
Jan Jessen blev valgt 
 
2. Valg af referent 
Helle blev valgt 
 
3. Valg af stemmetæller  

blev valgt 
 
4. Godkendelse af forretningsordenen 
Denne blev godkendt 
 
5. Fremlæggelse af TDC-repræsentant. 
Jonas fra TDC gennemgik TDC net og hvorfor vi skulle vælge at få lagt fiberstik ind i 
lejemålene. Dette for at være på forkant med udviklingen. Det er valgfrit om man vil 
benytte fibernet. 
Det er gratis for alle lejemål at få lagt ind i boligen. 
Arbejdet forventes opstart august 2024 og forventes afsluttet for hele 
Damgårdsarealet i december 2024. 
Man kan se udbyderne på  
TDCnet.dk/ fiber/udbydere. 
 
6. Afstemning 
Dette blev vedtaget med alle stemmer for. 
 
Helle ”formand Rigelvænget” 
 




